



2021 Council Nomination

Introduction – by Department

Evangelical **F**ormosan **C**hurch of **L**os **A**ngels

洛杉磯台福基督教會



Nomination

2021 Elder 長老

Evangelical **F**ormosan **C**hurch of **L**os **A**ngels

洛杉磯台福基督教會



Leo Wu 吳宏資

1989 年於 Arcadia 基督徒之家受洗，2004 年加入洛杉磯台福教會。曾經服事洛杉磯台福教會彩虹團契小組長、輔導，主日華語堂敬拜同工。2011-2018 擔任洛杉磯台福教會執事及長老，2018-2020 擔任台福總會總委。

I was baptized in 1989 at the Home of Christians Church in Arcadia. I joined EFCLA in 2004 and served as a small group leader as the Rainbow Fellowship and Sunday Mandarin Service worship co-worker. 2011-2018 served as deacon and elder at EFCLA. 2018-2020 served as board of director at EFCGA..



Nomination

2021 Deacon 執事

Evangelical **F**ormosan **C**hurch of **L**os **A**ngels

洛杉磯台福基督教會



Worship Department 敬拜部執事

Evangelical **F**ormosan **C**hurch of **L**os **A**ngels

洛杉磯台福基督教會



Arthur Au 歐安信

在洛福教會長大，參與英文堂、兒童詩班、及成人詩班的服事。他是敬拜團主領及英文成人組的組員。他熱愛鋼琴、戶外活動、和家人朋友相聚。現任敬拜部執事。

Grew up in EFCLA and has been serving in the English ministry, children's worship & adult choir. He is a worship leader and is part of the Harvest LA Adult life group.

He enjoys playing the piano, exploring the outdoors, and spending time with his friends & family. Currently serves as a deacon of Worship.



Jen Huang 黃郁仁

在基督教長老教會屏東教會長大。

2007於南加州聖馬利諾社區(長老) 教會受洗。曾參與休士頓第一長老教會聖歌隊、

南加聖馬利諾社區教會手鐘隊。曾任教會愛加倍(單身)團契副會長、主日台華語堂禮拜敬拜團同工。現任愛加倍(夫妻)團契會長。現任敬拜部台語堂執事。

He grew up in Pingtung (Presbyterian) Church, Pingtung, Taiwan. In 2007, He was baptized in San Marino Community Church (SMCC), California. He has served as choir member at First Presbyterian Church in Houston, handbell choir member at SMCC, Vice-chair at EFCLA Agape (single) fellowship and Worship team co-worker for Taiwanese and Mandarin congregation Service on Sunday at EFCLA. Currently he serves as the Chair at Agape (couple) fellowship and Taiwanese Worship Deacon at EFCLA.



Chi-Ying Liang

梁齊英

2003於洛杉磯台福基督教會受洗。
曾任：兒童主日學教師，福音團契同工，
教會兒童部及宣教部執事。現任英文堂敬
拜執事。

Baptized in 2003 in EFCLA. He has held the responsibilities of a Sunday school teacher and co-worker of Gospel Fellowship. He also served as the Deacon of Children Ministry and Mission departments. Now serving as a Deacon of Worship.



James Wu 吳祚裕

參與週六晚崇拜敬拜團及音控的服事。

現任敬拜部執事

Sat. night service : Worship team member and soundman;

Currently serves as a deacon of Worship.



Frank Xue 薛鋒

1997年在匈牙利華人基督教會受洗，曾任教會新生命團契團長，兒童主日學老師，以及華語堂主日崇拜新生命敬拜團同工，現任新生命團契以及新生命敬拜團同工。

Frank was baptized at Chinese Christian Church in Hungary in 1997. He served as the chairman of New Life Fellowship, Sunday School teacher, and New Life worship team coworker for Mandarin Sunday Service at EFCLA. Currently he serves as a coworker of New Life Fellowship and New Life worship team.



Evangelism Department 宣道部執事

Evangelical **F**ormosan **C**hurch of **L**os **A**ngels

洛杉磯台福基督教會



Sandra Sun 陳善純

2003年移民來美就加入洛福，曾擔任敬拜主領、主日學老師，以及彩虹之家團契輔導。現任正道培育中心主任，也是ABC大會主要同工，並熱心推動Kairos《把握時機》宣教動員。現任宣道部執事。

Sandra attends EFCLA since 2003. She has served as worship leader, Sunday school teacher, fellowship advisor, and is passionate about 《Kairos》 for mission mobilization. She is employed as the Director of LTI at Logos Evangelical Seminary. Currently serves as a deacon of Evangelism.



Fellowship Department 團契部執事

Evangelical **F**ormosan **C**hurch of **L**os **A**ngels

洛杉磯台福基督教會



Jenny Lo 羅子甯

2004年於洛杉磯台福基督教會受洗。曾任活水大專團契小組長、現任活水社青同工、並曾參與敬拜團服事和招待團隊的服事。現任團契部執事。

She was baptized in 2004 at EFCLA. She has served as

group leader of Living Water College Fellowship and Living Water Young Adult Fellowship. She has also served in the worship and ushering team. She is currently serving as Fellowship Deacon.



Sam Yeh

葉勝賢

2007年12月於美國洛杉磯台福基督教會受洗。一直以來在教會之彩虹團契裡服事，曾任彩虹團契小組長及彩虹團契主日敬拜服事同工。現服事於彩虹團契主席。

I was baptized in Dec of 2007 at EFCLA. I had served in Rainbow Fellowship as a small group leader and Rainbow Fellowship Sunday worship team. Currently I serve as the Chairperson of the Rainbow Fellowship.



Care Department

關懷部執事

Evangelical **F**ormosan **C**hurch of **L**os **A**ngels

洛杉磯台福基督教會



Charlie Huang 黃巍

參加彩虹之光團契，負責兒童簽進/出及兒童主日午餐服事，全家也參與慶祝農曆新年外展活動/特別宣教月的跨文化活動。現任關懷部執事。

Charlie and his wife joined Rainbow Fellowship since they started attending our church. Currently, he assists with CM's weekly lunch and attendance. He and his wife have helped cook dumplings for our annual Lunar New Year outreach event, and support the cross cultural special event in April. Currently serving as Care Deacon.



Joe Fang 方明正

方明正(Joe Fang), **太太張瓊月**(Joy Chang)1979年（時大一），於台灣台北市瑞安街門徒之家受浸。1999年舉家五口移

民美國洛杉磯，目前任職於數醫院，為一位心臟超音波技術員，參與雅歌團契及敬拜團服事。

Joe Fang, wife Joy Chang. Baptize at Taiwan's disciple home during freshman of university on 1979. Immigrant to Los Angeles on 1999, work for lot of hospital of EKG now. Belong to song of songs fellowship & worship team.



Operation Department 管理部執事

Evangelical **F**ormosan **C**hurch of **L**os **A**ngels

洛杉磯台福基督教會



Charlene Chen 陳嘉玲

1968年出生於台灣台北。

1990年畢業於台灣大學物理治療系，又於1995年在南加大拿到物理治療碩士。

現為加州執業物理治療師，同時也是位於Pasadena的聖蓋博谷日間保健中心負責人。

1998年有幸由月琴姊帶領進入台福教會，且於

2001年聖誕節前受洗成為基督徒，並自2006年起擔任兒童主日學同工。曾任兒童主日學老師。現任管理部執事。

Born in Taipei, Taiwan in 1968, and graduated from National Taiwan University in 1990, majoring in Physical Therapy. Received Master degree from USC in 1995 and is currently a licensed Physical Therapist in California and the administrator of Sunflower Day Health Care Center in Pasadena.

First attended EFCLA in 1998 and was baptized in Christmas 2001. Served in Children's ministry since 2006 as Sunday school teacher. Served as deacon in Operation Department.



Dave Chuang

他多年擔任英文堂招待同工，夫妻常常協助週五團契。目前擔任管理部執事。

He has been faithfully serving in English

congregation for the past several years in the welcome and ushering team. He and his wife, Pinky have also assisted with Friday night fellowship special programs. Now serving as deacon in Operation Department.



Tony Yee

以善鈞

2003年10月開始參加洛福崇拜，也在愛加倍團契聚會，2013年12月在洛福受洗，2016年愛加倍夫妻團契的主席。現任管理部執事。

Tony and his wife came to EFCLA and joined Agape Fellowship since 2003. He was baptized in 2013 at EFCLA. He currently serves as the Chairperson of Agape-Couple Fellowship, and as a deacon of Operation department.



Media / IT Department 媒體部執事

Evangelical **F**ormosan **C**hurch of **L**os **A**ngels

洛杉磯台福基督教會



Ming Chou 鄒明德

1997年在洛福教會受洗，積極參與教會、小組服事，曾擔任同工、小組長、主席並主辦1998及1999台福青年靈修會。2004年與鍾寧小姐結婚，之後兩人在教會共同服事，積極推動洛福青年參與教會服事。於2005-2008年任新生命團契輔導，2005年參加Alpha Course

Conference 並於2004年起參與Alpha事工。2011至2017年在兒童事工部擔任執事。鄒弟兄對青年牧工養和傳福音有極大的熱忱和呼召。現任媒體部執事。

Ming Chou was baptized at EFCLA in 1997. Since then, he has actively participated in church and fellowship ministries, including taking roles such as fellowship coworkers, small group leaders, and chairperson. Furthermore, he served as core coworker at the Annual EFC Young Adult Retreat in 1998 and 1998, and the EFC Young Adult Global Summit. Married to Ning Chung on 2004, together with Ning, Ming has been instrumental in mobilizing youths to serve. They also served in the capacity of advisor for the New life Fellowship during 2005-2008. And since church's vision to begin the Alpha ministry, Ming has participated since the beginning in 2004, including attending a regional Alpha Course Conference in 2005. and was CM deacon from 2011 to 2017. Ming has a calling for and is very passionate about youth ministries and sharing the gospel. He is currently serving as Media / IT Deacon.